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The coupling between the Josephson phase and magnetization in Superconductor/Ferro-
magnet/Superconductor (S/F/S) junctions plays an important role in the dynamics of this system.
In the presence of this coupling, we demonstrate the manifestation of the ferromagnetic resonance
(FMR) in the frequency dependence of the magnetization and critical current of S/F/S Josephson
junction under circularly polarized magnetic field. Furthermore, we compare the simulation results
in both nonlinearized and linearized models. The ferromagnetic resonance linewidth and the
resonance frequency are strongly affected by the ratio of the Josephson and magnetic energies.

Связь между джозефсоновской фазой и намагниченностью в переходе сверхпроводник–
ферромагнетик–сверхпроводник (СФС) играет важную роль в динамике данной системы. При
наличии такой связи нами продемонстрировано проявление ферромагнитного резонанса на ча-
стотной зависимости намагниченности и критического тока джозефсоновского перехода СФС
в циркулярно поляризованном магнитном поле. Приведено сопоставление результатов числен-
ного и аналитических расчетов в случае как нелинеаризованной, так и линеаризованной моде-
ли. Показано, что ширина ферромагнитного резонанса сильно зависит от отношения джозеф-
соновской и магнитной энергий.
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